
 

Program jednání 

Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice 
10. března 2025 od 12:30,  

víceúčelový objekt TITAN – studentská část, Stavařov 83 

 
Přítomni:  
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D., doc. Ing. František Dušek, CSc., prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., doc. Mgr. Filip 
Grygar, Ph.D., doc. Ing. Michaela Kotková Stříteská, Ph.D., prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc., 
prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D., doc. Mgr. Pavel Panoch, Ph.D., prof. Ing. Radovan Soušek, Ph.D., 
prof. Ing. Petra Šulcová, Ph.D., Ing. Petr Bělina, Ph.D., Ing. Tomáš Fišera, Bc. Jana Horáková 
Hosté:  
Mgr. Vladan Hanulík, Ph.D. 
 

Program: 
 

1. Zahájení. 

2. Žádost o udělení akreditace (NAÚ) pro obor habilitačního řízení Filosofie Fakulty 
filozofické. 

3. Kontrolní zpráva magisterského studijního programu Organizace a řízení ve 
zdravotnictví Fakulty zdravotnických studií. 

4. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 
zdravotnických studií. 

5. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Dopravní 
fakulty Jana Pernera. 

6. Návrh na rozšíření databáze externích hodnotitelů pro proces hodnocení 
studijních programů. 

7. Různé. 

8. Závěr. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



1. Zahájení. 
Prof. Čapek, předseda Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), přivítal 
na březnovém jednání přítomné členy RVH a omluvil se za svůj plánovaný dřívější odchod z jednání. 
Místopředsedkyně RVH, prof. Molková, seznámila přítomné s programem jednání. Nikdo nepožádal 
o doplnění navrženého programu. Prof. Molková nechala hlasovat o jeho znění. 
Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh programu byl přijat. 
Jednání RVH bylo zahájeno. 

 
2. Žádost o udělení akreditace (NAÚ) pro obor habilitačního řízení Filosofie Fakulty filozofické 

(FF/2025/211/1). 
Prof. Molková přizvala k jednání zástupce Fakulty filozofické, proděkana pro vědu a zahraničí, dr.Hanulíka. 
Dr. Hanulík představil strategické důvody pro podání žádosti o akreditaci habilitačního řízení v oboru 
Filosofie. Žádost byla posuzována humanitní odbornou komisí, kladné vyjádření k žádosti přednesl její 
předseda, doc. Grygar. Dr. Hanulík na připomínky komise a interního posuzovatele reagoval a uvedl, 
že finální žádost bude před odesláním na NAÚ upravena podle jejich doporučení. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse, do které se zapojili prof. Fusek, prof. Lenderová, doc. Panoch, 
prof. Soušek, prof. Čapek, prof. Molková a dr. Hanulík. Diskuse se týkala počtu akademických pracovníků, 
kteří by mohli v dohledné době zahájit habilitační řízení, studijní úspěšností studentů doktorského studia, 
mezinárodního rozměru Katedry filosofie a religionistiky. 
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. 
Návrh usnesení k bodu 2: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje záměr Fakulty filozofické podat 
žádost o udělení akreditace habilitačnímu řízení v oboru Filosofie, č. FF/2025/211/1 a doporučuje rektorovi 
předložit žádost Národnímu akreditačnímu úřadu po zapracování připomínek.  
Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
3. Kontrolní zpráva magisterského studijního programu Organizace a řízení ve zdravotnictví Fakulty 

zdravotnických studií (FZS/2021/144/1). 
Prof. Molková požádala předsedu odborné humanitní komise, doc. Grygara, o vyjádření ke kontrolní 
zprávě (dále jen „KZ“) studijního programu Organizace a řízení ve zdravotnictví. V rámci diskuse byla 
řešena jednak formální úprava KZ (v jednotlivých formulářích C-I, C-II nejsou vyznačeny změny, ke kterým 
za dobu uskutečňování studijního programu došlo), a také obsahová stránka předložené KZ, ve které chybí 
zhodnocení publikační a tvůrčí aktivity akademických pracovníků a profesních činností zapojených 
odporníků z praxe.  
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 3:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice přerušuje projednávání kontrolní zprávy navazujícího 
magisterského profesně zaměřeného studijního programu Organizace a řízení ve zdravotnictví 
(FZS/2021/144/1) Fakulty zdravotnických studií. 
Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 

prof. Čapek opustil jednání 
 

4. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty zdravotnických 
studií. 

Prof. Molková představila členům RVH změny méně závažného charakteru v uskutečňování studijních 
programů Fakulty zdravotnických studií. Změny okomentoval prof. Fusek. Veškeré materiály měli členové 
RVH k dispozici na sdíleném uložišti SharePoint. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 4:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 

https://akreditace.upce.cz/isak/app/zadostinau/4419c252-cdb8-11ef-a3e9-005056a8a204
https://akreditace.upce.cz/isak/app/ziskane/5ee843ff-d4d3-11eb-8327-005056a8a204


v uskutečňování studijních programů Fakulty zdravotnických studií. 
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
5. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Dopravní fakulty Jana 

Pernera. 
Prof. Molková seznámila přítomné se změnami méně závažného charakteru v uskutečňování čtyř 
studijních programů Dopravní fakulty Jana Pernera. Materiály měli členové RVH k dispozici na sdíleném 
uložišti SharePoint. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.   
Návrh usnesení k bodu 5:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Dopravní fakulty Jana Pernera. 
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
6. Návrh na rozšíření databáze externích hodnotitelů pro proces hodnocení studijních programů. 
Prof. Molková představila návrh na doplnění databáze externích hodnotitelů pro obor vzdělávání 
Zdravotnické obory pro účely hodnocení studijních programů. Členové RVH měli k dispozici podklad 
v SharePoint uložišti RVH.  
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 6: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje doplnění seznamu externích 
hodnotitelů pro účely hodnocení studijních programů Rady pro vnitřní hodnocení. 
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
7.  Různé. 
V rámci bodu různé byla otevřena diskuse k možnosti naplánování mimořádného zasedání, na kterém by 
byly diskutovány koncepční a strategické záležitosti v oblasti hodnocení kvality na UPCE.  
Prof. Molková informovala o ukončení členství v RVH prof. Fuska k 30. dubnu 2025. Zároveň mu 
poděkovala za jeho dlouhodobý přínos a aktivní přístup k činnosti RVH, ve které působí od roku 2017, kdy 
byla RVH na UPCE konstituována.  Prof. Fusek poděkoval členům RVH za spolupráci. 
 
8.  Závěr. 
Prof. Molková poděkovala přítomným za účast a ukončila zasedání.   
 
Pardubice dne 10. března 2025 

 
 
 
 
 
 
 
 

          prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D. v.r. 
předseda Rady pro vnitřní hodnocení  

   Univerzity Pardubice 
 

Zapsala: Bc. Jana Horáková 

https://unipardubice.sharepoint.com/:b:/r/sites/UPA_RVH/Dokumenty/2025-03-10%20podklady%20pro%20jedn%C3%A1n%C3%AD/06_n%C3%A1vrh%20na%20roz%C5%A1%C3%AD%C5%99en%C3%AD%20datab%C3%A1ze%20extern%C3%ADch%20hodnotitel%C5%AF%20(hodnocen%C3%AD)/extern%C3%AD%20hodnotel%C3%A9_dopln%C4%9Bn%C3%AD_03-2025.pdf?csf=1&web=1&e=TNhbZ6

